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Аннотация 

В магистерской работе исследуются изменения социокультурной идентичности 

русского населения в Грузии в условиях трансформации социополитической 

структуры грузинского общества. Основные задачи, которые выполнены в ходе работы: 

определена структура социальной идентичности русского населения Грузии, 

проанализированы формы, степень самоорганизации и уровень консолидации русских 

в Грузии, проведены оценка степени социальной адаптации русских к жизни в Грузии 

и оценка социокультурных связей с Россией. 

 

 

Abstract 

The study examines sociocultural identity of the Russian population in Georgia in the 

conditions of transformation of sociopolitical structure of the Georgian society. The main 

objectives of the research is to define the structure of social identity of the Russian 

population in Georgia, to analyze forms, extends of self-organization and levels of 

consolidation of Russians in Georgia. The scope of the study includes an evaluation of the 

social adaptation of Russians living in Georgia as an ethnic minority and assessment of their 

sociocultural communications with Russia. 
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